
 

Wear a Tee, Build a School Fundraising Campaign 
 

Nefful International believes that everyone has the ability to realize their own dreams. 
However. there are many children living in developing countries who could not afford to 
dream due to undeveloped infrastructure and severe living environments. They are also 
suffering from limited learning opportunities due to the lack of resources. 
 
This year, Nefful International is launching a fund-raising campaign - “Wear a Tee, Build 
a School”- in collaboration with World Vision International to play our part in empowering 
the communities around us. This initiative shall help to improve the learning environment 
in Gyogone Village of Myanmar where funds collected will be used for a school 
construction in the village.  
 
We hope to gather the strength of all partners in this meaningful initiative and put a 
smile on the children’s faces. A small contribution from us can ignite hope in them and 
change their lives!  

 

Gift of Fund . Transform Lives with Love  
 
How to Participate? 

 
Your contribution is greatly appreciated. Nefful International will update our 
appreciation through Facebook, Instagram, official website and/or newsletter during 
the campaign period  

 

 

 

   30 Jan 2020 
 
 

ACTION CONTENT 

Gift of Fund  

Interested partners can support the initiative by 
purchasing the Nefful T-Shirt at RM375 
(U.P.: RM1,080).  
 
All proceeds collected will be used for construction 
of school in Gyogone Village. 
* Sales of charitable merchandise will not be 
considered for sales volume accumulation.  

 



 

『全球妮粉穿 T建校』公益計劃 
 

妮芙露國際深信每個人都有實踐夢想的力量，但世界上有許多落後國家， 
因貧窮而缺乏教育資源，當地兒童更失去翻轉生命的機會，為此妮芙露國際決定
採取行動，推出充滿願景的『全球妮粉穿 T建校』公益計劃與國際慈善組織「世
界宣明會」攜手合作，齊心援助飽受貧窮之苦的緬甸，於偏僻困乏的 Gyogone
村興建學校，藉由匯聚妮芙露全球夥伴的愛，以關愛為磚，以希望為瓦，期盼透
過挹注教育資源，讓當地兒童重拾盼望、創造機會，點燃未來的光明之火！ 

 

用善款實際資助 以祝福真心應援 

夥伴響應方式： 

 
活動期間妮芙露將會在官網/FB/IG粉絲團與季刊中公告有參與的夥伴們 ，真誠的
向您致敬，感謝您的熱情支持！ 

 

 

 

2020年 01月 30日 

 
 

ACTION CONTENT 

用善款實際資助 

凡有意願參與公益建校活動者，即可享不限買受
人、不計算業績公益優惠價 RM375 
(建議售價 RM1,080)購買『希望妮Ｔ』。 
義賣所得妮芙露將撥專款至『世界宣明會』用於
Gyogone村的弱勢孩童興建學校。 


